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PROCES – VERBAL NR.155 
încheiat astăzi, 20 iunie 2025, 

în şedinţă extraordinară a Consiliului Judeţean Argeş 
 

    La orele 11:00, domnul Adrian Dumitru Bughiu, vicepreședintele 
Consiliului Judeţean Argeş a deschis lucrările şedinţei extraordinare cu 
convocare de îndată, care s-a desfășurat prin mijloace electronice (on-line). La 
această ședință s-au conectat pe platforma on-line pusă la dispoziție de către 
Consiliul Județean Argeș 32 de consilieri județeni, fiind absent domnul Ion 
Mînzînă, Președintele Consiliului Județean Argeș și domnul vicepreședinte 
Marius-Florinel Nicolaescu,  deci şedinţa este statutară. 

         La şedinţă a participat de drept dl Ionel Voica, Secretarul General al 
Judeţului Argeş şi din partea aparatului de specialitate al consiliului judeţean: 
dna Alisa Simona Ciobanu, director executiv Direcţia Juridică Administraţie 
Publică Locală.  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Bună ziua stimați colegi, se pare că 
astazi eu voi fi gazda întâlnirii noastre întrucât domnul Președinte, pe fondul 
noilor discuții pentru formarea noului guvern,  nu se găsește la sediu, iar colegul 
meu, Marius Nicolaescu, pare că are ceva probleme tehnice, deși a fost prezent 
așa cum ați văzut la întâlnirea din comisii, nu cred că acesta este impedimentul. 
Dați-mi voie să fac prezența: Mînzînă Ion nu avem, subsemnatul prezent, 
Nicolaescu Marius-Florinel nu s-a logat deocamdată, dl Andrei Ionuț? 

Dl consilier județean Ionuț Andrei – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu- Dna Baciu-Radu Anca-Alina ?  

Dna consilier județean Anca-Alina Baciu-Radu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Dl Badea Andrei-Bogdan? 

Dl consilier județean Andrei-Bogdan Badea – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu– Dna Bădulescu Paula Mădălina? 
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Dna consilier județean Paula Mădălina Bădulescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu - Dl Bălan Iosif Bogdan? 

Dl consilier județean Iosif Bogdan Bălan – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu- Dna Bărbulescu Roxana-Elena ? 

Dna consilier județean Roxana Elena Bărbulescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu - Dl Crețu Constantin-Cristinel?  

Dl consilier județean Constantin-Cristinel Crețu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu– Dl Dumitrescu Dan-Mihai? 

Dl consilier județean Dan-Mihai Dumitrescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu- Dl Enache Valentin-Viorel?  

Dl consilier județean Valentin-Viorel Enache – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu- Dna Ghineț Cristina?  

Dna consilier județean Cristina Ghineț - Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu - Dl Ghiță Cosmin Constantin?  

Dl consilier județean Cosmin Constantin Ghiță – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Dl Grecu Dumitru ? 

Dl consilier județean Dumitru Grecu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu - Dna Iagăr Elena ? 

Dna consilier județean Elena Iagăr – Prezent!  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu - Dna Iancu Ionela-Garofița?  

Dna consilier judetean Ionela-Garofița Iancu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu - Dl Ilie Ion? 

Dl consilier județean Ion Ilie – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu- Dl Istrate Ion ? 

Dl consilier județean Ion Istrate -  Prezent!  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu- Dl Lițoi Marin-Florin ?  
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Dl consilier județean Marin-Florin Lițoi – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Dna Lupaș Diana – Elena ?  

Dna consilier județean Diana-Elena Lupaș - Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu - Dl Matei Florian-Codruț?  

Dl consilier județean Florian-Codruț Matei – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu- Dl Mustățea Ionuț-Mihai ?  

Dl consilier județean Ionuț - Mihai Mustățea – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu - Dl Negoescu Vasile?   

Dl consilier județean Vasile Negoescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu- Dl Niță Nicolae ?  

Dl consilier județean Nicolae Niță – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Dl Olteanu Iustin-Valentin ? 

Dl consilier județean Iustin-Valentin Olteanu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu - Dna Popa Elena-Cristina ? 

Dna consilier județean Elena Cristina Popa – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu - Dl Sandu Adrian?  

Dl consilier județean Adrian Sandu  – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu - Dl Soare Emanuel?  

Dl consilier județean Emanuel Soare – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu- Dl Stăncescu Ion?  

Dl consilier județean Ion Stăncescu – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu– Dl Tase Adrian ? 

Dl consilier județean Adrian Tase -  Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu  - Dl Tică Manuel?   

Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu - Dl Tudose Nicolae? 
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Dl consilier județean Manuel Tică – Prezent! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu- Dna Vasile-Stoica Vasilica ? 

Dna consilier județean Vasilica Vasile-Stoica – Prezent! 

 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Stimați colegi, așa cum ați văzut și 
de la întâlnirea în comisii avem doar două puncte pe ordinea de zi, vom fi foarte 
rapizi. Am luat la cunoștință de ordinea de zi drept pentru care v-o supun spre 
aprobare.  

Dl consilier județean Nicolae Niță – Domnule Președinte, dacă îmi permiteți o 
scurtă intervenție. 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Vă rog! 

Dl consilier județean Nicolae Niță  - Vă mulțumesc. Ședința de astăzi a 
consiliului județean să știți că a fost așteptată cu mare interes de foarte mulți 
locuitori de la Curtea de Arges, de la Valea Danului, din localități de pe valea 
Argeșului sau valea Topologului în speranța că pe ordinea de zi se va regăsi un 
punct care să facă referire și să reglementeze situația podului de peste râul 
Argeș, știți celebrul pod de pe DJ703H de la km 0 la 52. După cum se știe în anii 
trecuți s-a repetat de mai multe ori licitația pentru proiectarea și execuția unuia 
nou, avându-se la vremea respectivă și finanțarea, din păcate fără prea multe 
explicații s-a spus că s-au pierdut banii, anul trecut consiliul județean a licitat și 
anul acesta a încheiat contractul doar pentru execuția unui nou pod, urmând ca 
în anii următori să se obțină finanțarea și pentru construire, din păcate starea de 
degradare avansată, podul după cum se știe era ieșit din garanție, a condus în 
prima fază la restricții de circulație, ulterior fiind închisă total circulația în 
vederea executării unor lucrări de reparații, ceea ce și derulează aceste lucrări, la 
momentul de față. S-au anunțat câteva rute alternative, rute care sunt ocolitoare 
și destul de anevoioase și impracticabile, în special când plouă, ceea ce în cazul 
unui eveniment neplăcut practic ar anula o eventuală intervenție ISU sau am 
anula orice șansă de salvare, de aceea vă propun…  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Ce ar fi trebuit să facem sau cum? 

Dl consilier județean Nicolae Niță  - De aceea vă propun ca în ședința de astăzi, 
înainte de a intra în ordinea de zi sau după cum considerați dumneavoastră, 
cineva să transmită un mesaj sincer, transparent, în ceea ce privește perspectiva, 
adică cam în ce termen, pentru că știți că s-a anunțat în prima faza o săptămână 
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că se dă drumul, apoi o lună acum, văd că se drenează, cam o estimare a 
termenului în care se va da drumul circulației, în ce condiții, dacă se pot face 
niște modificări la rutele acestea având în vedere că una traverseaza lunca și 
cetățenii de acolo au probleme cu casele, cu traficul greu, ce perspective sunt 
pentru noul pod. Vă mulțumesc! 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Și eu vă mulțumesc. E un subiect 
care a suscitat interresul opiniei publice și desigur interesul nostru, celor de la 
consilul județean, problema podului de la  Valea Danului e o problemă 
stringentă a cetățenilor, nu doar a zonei, ci este în atenția noastră, se va începe 
reparația într-un timp foarte scurt, nu vrem să ne hazardăm în declarații, dar 
suntem la curent cu tot ce se întâmplă acolo, avem la acest moment cel puțin 
două variante de soluție, analizăm în așa fel încât în cel mai scurt timp să alegem 
cea mai bună variantă. Vom face și la recomandarea dumneavoastră o 
comunicare în perioada imediat următoare, asta vis-a-vis de pod, vis-a-vis de 
rute, știți bine că și acest aspect ne-a interesat, cel puțin în ultimele 5-6 zile am 
colectat atât din partea edililor județului Argeș, cât și din partea cetățenilor 
impactati de noile trasee, date și recomandări urmând ca în măsura în care legea 
ne permite să aplicăm modificări care să vină în beneficiul cetățeanului, dar care 
să impacteze licitația care s-a încheiat. Dar repet, în perioada imediat următoare, 
însemnând probabil luni vom veni cu adnotări pe baza celor două subiecte la 
care ați făcut referire. În regulă?  

Dl consilier județean Nicolae Niță – Vă mulțumesc. Așteptăm cu interes, 
urmărim și succes în ceea ce privește activitatea la pod, că se lucrează. 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Bun, revenim la tema întâlnirii 
noastre de astăzi. Supun la vot cele două puncte de pe ordinea de zi. Este cine 
împotrivă? Se abține cineva? Unanimitate. Vă mulțumesc! 

 

-I- 

          Trecându-se la punctul I al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea finalizării proiectului “Restaurarea Galeriei de Artă „Rudolf 
Schweitzer - Cumpăna”- Consolidarea, protejarea și valorificarea patrimoniului 
cultural”, cod SMIS 116332 și a cheltuielilor estimate legate de acesta, în 
vederea asigurării funcționalității sale.  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – V-a explicat domnul Ivașcu în 
cadrul comisiilor despre ce anume este vorba, solicităm un termen de grație de 
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trei luni, dar acest termen va fi probabil de o lună și credem noi ca finalitatea 
proiectului va fi exact ce trebuie. Este cineva împotrivă? Se abține cineva? Vă 
mulțumesc. Unanimitate. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.279. 
 

-II- 

          Trecându-se la punctul II al ordinii de zi – Proiect de hotărâre privind 
aprobarea depunerii proiectului cu titlul „Digitalizarea traseelor montane din 
Județul Argeș” (cod SMIS 343038), a acordului de parteneriat și a cheltuielilor 
legate de proiect.  

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – De asemenea este un proiect care va 
fi în beneficiul, atât al iubitorilor de munte și trasee montane, dar și al colegilor 
noștri de la Serviciului de Salvamont. Este cineva împotrivă? Se abține cineva? 
Unanimitate. 

Proiectul de hotărâre a fost votat în unanimitate. 

    S-a adoptat Hotărârea nr.280. 
 

Dl vicepreședinte Adrian Dumitru Bughiu – Stimați colegi, ținând cont că este 
vineri, dați-mi voie înainte să închei, să vă urez weekend liniștit și să ne vedem 
sănătoși la următoarea noastră întâlnire. Vă mulțumesc! 

Şedinţa s-a încheiat la ora 11:30.  

 

V I C E P R E Ş E D I N T E, 

                                         Adrian Dumitru BUGHIU 

 

 

                                                  SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,   

                                                                                      

                                                                Ionel VOICA                                    


